

# Welcome to Network Church

# 歡迎來到網絡教會

Photo Taken : Andrew Chan

**Values** 教會的核心價值

# What are values? 什麼是價值觀？

The underlying principles in each of us which shape our decisions. 我們每個人的基本原則塑造了我們的決定。

The internal motivations which reveal what's important to each of us. 內在動機揭示了對我們每個人來說什麼是重要的。

**Network is shaped by Ephesians 4 網絡教會  
是由以弗所書 第四章所塑造**

**We believe in ‘people power’ 我們相信 “人  
的力量”**

**Every member is equipped to live for Jesus  
in every area of our lives and to be carriers  
of God’s Kingdom 每個信徒都有能力在我們生  
活的各個方面為耶穌而活，並成為上帝國度的  
載體**

# Network value: Reversing the gravitational pull of church 網絡教會的價值：扭轉教會的引力



It's about 'go' rather than 'come'  
這是關於“去”而不是“來”

Matthew 馬太福音 28:18-20

'Then Jesus came to them and said "All authority in heaven and on earth has been given to me. Therefore **go** and make disciples of all nations...

耶穌進前來, 對他們說: '天上地下所有的權柄都賜給了我了。所以, 你們要去, 使萬民作我的門徒...

... baptising them in the name of the father and of the son and of the Holy Spirit, and teaching them to obey everything I have commanded you. And surely I am with you always, to the very end of the age”

奉父、子、聖靈的名給他們施洗（或作：給他們施洗，歸於父、子、聖靈的名）。凡我所吩咐你們的，都教訓他們遵守，我就常與你們同在，直到世界的末了。

Often we are trying to pull people in.

我們經常試圖引入人。

It's about being out in the world, and how we live 24/7.

這是關於進入外面的世界，以及我們如何過 24/7 的生活。



## Matthew 馬太福音 13:33

‘The kingdom of heaven is like yeast that a woman took and mixed into a large amount of flour until it worked all through the dough’

他又對他們講個比喻說：天國好像麵酵，有婦人拿來，藏在三斗麵裡，直等全團都發起來。

# Network value: The people revolution

網絡教會的價值：人民革命



**Every member in ministry 每一位信徒都服事**

**The priesthood of all believers, 1 Peter 2:5**

**所有信徒作祭司，彼得前書 2:5**

**‘You like living stones are being built into a spiritual house to be a holy priesthood’**

**你們來到主面前，也就像活石，被建造成為靈宮，作聖潔的祭司，藉著耶穌基督奉獻神所悅納的靈祭。**

God's spirit lives in us 神的靈住在我們裡面

John 約翰福音 14:16-17

‘And I will ask the Father, and he will give you another advocate to help you and be with you forever – the Spirit of truth...’

我要求父，父就另外賜給你們一位保惠師（或作：訓慰師；下同），叫他永遠與你們同在，就是真理的聖靈，

‘... The world cannot accept him, because it neither sees him nor knows him. But you know him, for he lives with you and will be in you.’

乃世人不能接受的；因為不見他，也不認識他。你們卻認識他，因他常與你們同在，也要在你們裡面。

**So each one of us is empowered, not just a special few**

所以我們每個人都被賦予了權力，而不僅僅是少數特殊的人